

PRAYERS

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Two-Hundred and Eighty-Eighth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Constituency of Oxford, in the Province of Ontario, concerning Bill C-451, An Act to amend the Criminal Code (gun control), presented by the honourable Member for Oxford (Mr. Halliday), on Wednesday, June 30, 1982, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Two-Hundred and Eighty-Ninth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by citizens of the Province of Ontario, concerning Bill C-10, An Act respecting Canadian non-profit corporations, presented by the honourable Member for Grey—Simcoe (Mr. Mitges), on Wednesday, June 30, 1982, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Two-Hundred and Ninetieth Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the City of Barrie, in the Province of Ontario, concerning summer employment for students, presented by the honourable Member for Simcoe South (Mr. Stewart), on Wednesday, June 30, 1982, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

Madam Speaker informed the House that the Clerk of the House had laid upon the Table the Two-Hundred and Ninety-First Report of the Clerk of Petitions, stating that he has examined the petition signed by residents of the Province of Saskatchewan, calling for the retention of the Crownsnest Pass rate, presented by the honourable Member for Yorkton—Melville (Mr. Nystrom), on Wednesday, June 30, 1982, and finds that the petition meets the requirements of the Standing Orders as to form.

A petition was presented by the honourable Member for Victoria (Mr. McKinnon).

The House resumed debate on the motion of Mr. MacEachen, seconded by Mr. Pinard,—That this House approves in general the budgetary policy of the Government.

And on the motion of Mr. Wilson, seconded by Mr. Clark (Yellowhead), in amendment thereto,—That all the words after the word "That" be deleted and the following substituted therefor:

"because of widespread lack of confidence in the management of Canada's economy, aggravated by an incredible Budgetary deficit of \$19.6 billion and a totally unrealistic

PRIÈRE

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le deux cent quatre-vingt-huitième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la circonscription électorale d'Oxford, dans la province de l'Ontario, concernant le Bill C-451, Loi modifiant le Code criminel (contrôle des armes à feu), présentée par l'honorable député d'Oxford (M. Halliday) le mercredi 30 juin 1982, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le deux cent quatre-vingt-neuvième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des citoyens de la province de l'Ontario, concernant le Bill C-10, Loi régissant les sociétés canadiennes sans but lucratif, présentée par l'honorable député de Grey—Simcoe (M. Mitges) le mercredi 30 juin 1982, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le deux cent quatre-vingt-dixième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la ville de Barrie, dans la province de l'Ontario, concernant les emplois d'été pour les étudiants, présentée par l'honorable député de Simcoe-Sud (M. Stewart) le mercredi 30 juin 1982, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

Madame le Président fait savoir à la Chambre que le greffier a déposé sur le Bureau le deux cent quatre-vingt-onzième rapport du greffier des pétitions, qui fait connaître qu'il a examiné la pétition signée par des résidents de la province de la Saskatchewan, demandant le maintien du tarif du Pas du Nid-de-Corbeau, présentée par l'honorable député de Yorkton—Melville (M. Nystrom) le mercredi 30 juin 1982, et qu'il constate que la pétition est conforme aux exigences du Règlement, quant à sa forme.

L'honorable député de Victoria (M. McKinnon) présente une pétition.

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. MacEachen, appuyé par M. Pinard,—Que la Chambre approuve la politique budgétaire générale du gouvernement.

Et sur l'amendement de M. Wilson, appuyé par M. Clark (Yellowhead),—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«à cause de la non-confiance généralisée à l'égard de la gestion de l'économie canadienne, aggravée par un déficit budgétaire incroyable de \$19.6 milliards et par une augmen-